
1 
Skraćeni zapisnik s 29. sjednice Općinskog vijeća Općine Vidovec, 20.08.2024. 

 

               
 

REPUBLIKA HRVATSKA  

VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA VIDOVEC 

Općinsko vijeće Općine Vidovec  

 
KLASA:   024-01/24-02/04 

URBROJ: 2186-10-01/1-24-02 

Vidovec, 20.08.2024.  

 

SKRAĆENI ZAPISNIK 

s 29. sjednice Općinskog vijeća Općine Vidovec, održane dana 

20.  kolovoza 2024. godine (  utorak  ) 

 
 

Sjednica Općinskog vijeća Općine Vidovec održala se u etno kući KITEC Domitrovec, Glavna 

ulica 32. 

 

Sjednica je započela u 19:00 sati.  

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća Općine Vidovec pozdravio je sve članove 

Općinskog vijeća Općine Vidovec, načelnika Općine Vidovec i djelatnicu Jedinstvenog 

upravnog odjela Općine Vidovec. 

 

UTVRĐIVANJE KVORUMA ČLANOVA OPĆINSKOG VIJEĆA : 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća utvrdio je da je sjednici prisutno 10  članova 

od 13 izabranih članova Općinskog vijeća Općine Vidovec, da su se članovi Vijeća Matija 

Mihalina, David Šantek i Nikola Pozder ispričali zbog nemogućnosti dolaska, a zatim 

konstatirao da kvorum postoji i da se može nastaviti sa daljnjim tijekom sjednice Općinskog 

vijeća Općine Vidovec te da će sve donijete odluke biti pravovaljane.   

  

PRISUTNI ČLANOVI OPĆINSKOG VIJEĆA :  

Krunoslav Bistrović, Ljubica Hosni, Ivančica Košić Čačić, Melita Vrkić Hajsok, Neven Hajsok, 

Ivan Benček, Ines Pavleković, Maja Pintarić, Mihael Blažeković, Danijel Mašić    

 

SJEDNICI NISU PRISUSTVOVALI ČLANOVI OPĆINSKOG VIJEĆA: Matija 

Mihalina, David Šantek i Nikola Pozder– ispričali se 

 

PREDSJEDNIK :  Krunoslav Bistrović 

 

OSTALI PRISUTNI :    

Bruno Hranić načelnik Općine Vidovec i Andreja Peharda, referentica,adm.tajnica Općine 

Vidovec. 
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USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA I OBJEDINJENE ZAKLJUČKE I ODLUKE 

S 28. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE VIDOVEC ODRŽANE DANA 

11.07.2024. GODINE    

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Dobili ste svi skraćeni zapisnik s 28. sjednice Općinskog vijeća Općine Vidovec kao i 

objedinjene zaključke i odluke. Da li ima primjedbi ? Nema. Tko je za takav skraćeni zapisnik 

s 28. sjednice Općinskog vijeća Općine Vidovec i objedinjene zaključke i odluke?   

 

Tko je za :  10  članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je skraćeni zapisnik   

s 28. sjednice Općinskog vijeća Općine Vidovec sa objedinjenim zaključcima i odlukama 

usvojeni jednoglasno, sa 10 glasova od 10 prisutnih članova Općinskog vijeća. 

 

UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA ZA 29. SJEDNICU OPĆINSKOG VIJEĆA 

OPĆINE VIDOVEC  

 Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Dnevni red ste svi dobili pa ću ga ja pročitati. Da li ima prijedloga ili dopune na predloženi 

dnevni red? Nema. Tko je za takav prijedlog dnevnog reda“. 

 

Tko je za : 10 članova Vijeća 

Tko je protiv  : 0 

Ima li suzdržanih : 0 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je predloženi dnevni 

red za 29. sjednicu Općinskog vijeća Općine Vidovec jednoglasno usvojeni, sa 10 glasova 

od 10 prisutnih članova Vijeća.  

DNEVNI RED: 

1. Prijedlog Odluke o 2. izmjeni Odluke o plaći i ostalim materijalnim pravima 

općinskog načelnika Općine Vidovec, 

2. Prijedlog Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u 

Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Vidovec 

3. Razno 

 

Točka 1. 

Prijedlog Odluke o 2. izmjeni Odluke o plaći i ostalim materijalnim pravima  

općinskog načelnika Općine Vidovec 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na prvu točku dnevnog reda, a to je prijedlog Odluke o 2. izmjeni Odluke o plaći i 

ostalim materijalnim pravima općinskog načelnika Općine Vidovec.“ 
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Kratko pojašnjenje podnio je Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća te riječ dao 

načelniku Bruni Hraniću. 

 

Bruno Hranić načelnik Općine Vidovec podnio je obrazloženje prijedloga Odluke kojom je 

potrebno izmijeniti odnosno uskladiti visinu osnovice za obračun plaće državnih dužnosnika, 

prema odluci Vlade RH o visini osnovice za obračun plaće državnih dužnosnika i kojom se 

predlaže smanjiti koeficijent za obračun plače načelnika na način da se isti smanji umjesto 5,4 

da iznosi 3,50, obzirom da je Vijeće nadležno da na prijedlog načelnika donosi koeficijent, a 

osnovica je određena odlukom Vlade i povećana je s 516,29 eura na 947,18 eura.  

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Da li ima pitanja, nejasnoća? Nema, dajem takav prijedlog Odluke o 2. izmjeni Odluke o plaći 

i ostalim materijalnim pravima općinskog načelnika Općine Vidovec na glasanje“. 

 

Tko je za :  10 članova Vijeća 

Tko je protiv : 0 

Ima li suzdržanih : 0 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o 2. izmjeni Odluke o plaći i ostalim materijalnim pravima općinskog načelnika Općine 

Vidovec usvojeni jednoglasno, sa 10 glasova od 10 prisutnih članova Općinskog vijeća. 

 

 

Točka 2. 

Prijedlog Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u 

Jedinstvenom upravnom odjela Općine Vidovec 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na drugu točku dnevnog reda, a to je prijedlog Odluke o koeficijentima za obračun 

plaće službenika i namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Vidovec. Prijedlog 

ste zaprimili u materijalima“. 

 

Prijedlog Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u Jedinstvenom 

upravnom odjelu Općine Vidovec obrazložio je načelnik Općine Bruno Hranić te ujedno 

predložio da se za sljedeću sjednicu pripremi odluka o visini naknade za rad  članova Vijeća i 

radnih tijela, da se naknada poveća.  

 

Ljubica Hosni članica Općinskog vijeća : 

„Ja bi samo pitala odnosno imala bi prijedlog. Čini mi se da je koeficijent pročelnice u odnosu 

na ostale zaposlene, neka se nitko ne ljuti, ali ne može on biti barem za 0,10 viši. Razlika između 

pročelnice, ja sam sad na brzinu izračunala i recimo višeg stručnog suradnika za opće poslove 

i eu fondove je oko 170 eura. Ona ima odgovornost maksimalnu, ne znam kaj vi mislite, to je 

moje razmišljanje, ja bi joj dala barem 2,80 ili 2,85 ili da pričekamo ovo usklađenje. Ja osobno 

kada sam vidjela ostale koeficijente malo sam ostala iznenađena jer sam mislila da su se svi oni 

nekako posložili odnosno da su se mijenjali“.  

 

Načelnik Bruno Hranić složio se sa prijedlogom članice Vijeća da se poveća koeficijent na 2,80, 

a u raspravu uključili su se ostali članovi Vijeća te također podržali prijedlog članice Vijeća 

Ljubice Hosni. 
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Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Da li ima još kakvih pitanja ili prijedloga. Nema dajem na glasanje, takav prijedlog Odluke o 

koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika Jedinstvenog upravnog odjela 

Općine Vidovec sa izmjenom koeficijenta pročelnici Jedinstvenog upravnog odjela na 2,80“. 

 

Tko je za :  10 članova Vijeća 

Tko je protiv : 0 

Ima li suzdržanih : 0 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u Jedinstvenom upravnom 

odjelu Općine Vidove usvojeni jednoglasno, sa 10 glasova od 10 prisutnih članova 

Općinskog vijeća. 

 

Točka 3. 

Razno  

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Vezano uz temu koje smo se dotakli predlažem da se za sljedeću sjednicu pripremi prijedlog 

o povećanju naknade članovima Vijeća i radnih tijela“.  

 

Bruno Hranić načelnik Općine: 

„Možemo već danas raspraviti o visini naknade da se samo pripremi za sljedeću sjednicu koji 

bi to iznos bio“. 

 

Ljubica Hosni članica Općinskog vijeća: 

„Stav vijećnika je danas bio da treba provjeriti zakonsku osnovu, da se danas ne donese neka 

ishitrena odluka, idemo provjeriti i pripremiti odluku za sljedeću sjednicu.“ 

  

U raspravu uključili su se svi članovi Općinskog vijeća te su se složili da bi realna naknada 

vijećnicima bila 50,00 eura uz uvjet da je to moguće isplatiti i zakonski potkrijepljeno. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Svi ste za takav prijedlog, da, neka uđe u zapisnik“. 

 

Bruno Hranić načelnik Općine: 

„Bliži nam se Zeljarijada pa ja predlažem da imenovani članovi organizacijskog Povjerenstva 

koji su bili za proslavu obljetnice dana Općine, budu isti i u organizacijskom Povjerenstvu za 

Zeljarijadu. Već su obavljeni neki razgovori, napravljeni su neki okviri i sljedeći tjedan 

krećemo u organizaciju“. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Svi se slažete s prijedlogom načelnika o imenovanju organizacijskog Povjerenstva?“ 

 

Tko je za: 10 članova 

Tko je protiv : 0 

Ima li suzdržanih : 0 
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Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Konstatiram jednoglasno i ovime  zatvaram 29. sjednicu Općinskog vijeća Općine Vidovec u 

19  sati i 30 min“.  

 

 

Općinsko vijeće Općine Vidovec 

PREDSJEDNIK 

Krunoslav Bistrović 

 

Zapisničarka 

Andreja Peharda  

 

 

 


